

**YUKON**

**CANADA**

MINISTERIAL ORDER 2018/ 21

CHILD AND FAMILY SERVICES ACT

Pursuant to section 183 of the *Child and Family Services Act*, the Minister of Health and Social Services orders

**1** This Order may be cited as the *Advisory Committee Appointment Order (2018)*.

**2** In this Order

"advisory committee" means the advisory committee established under section 3.  
« *comité consultatif* »

**3** An advisory committee is established for the purpose described in subsection 183(2) of the Act.

**4** The following individuals are appointed as members of the advisory committee:

- (a) Doris Anderson;
- (b) Maureen (Mo) Caley-Verdonk;
- (c) Lori Duncan;
- (d) Debbie Hoffman;
- (e) Rosemary Rowland;
- (f) Raymond (Ray) Sydney.

**YUKON**

**CANADA**

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2018/ 21

LOI SUR LES SERVICES À  
L'ENFANCE ET À LA FAMILLE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément à l'article 183 de la *Loi sur les services à l'enfance et à la famille*, arrête :

**1** Le présent arrêté peut être désigné sous le titre *Arrêté de 2018 concernant les nominations au comité consultatif*.

**2** La définition qui suit s'applique au présent arrêté.

« comité consultatif » Le comité consultatif constitué aux termes de l'article 3. "*advisory committee*"

**3** Un comité consultatif est constitué aux fins du paragraphe 183(2) de la loi.

**4** Les particuliers suivants sont nommés à titre de membres du comité consultatif :

- a) Doris Anderson;
- b) Maureen (Mo) Caley-Verdonk;
- c) Lori Duncan;
- d) Debbie Hoffman;
- e) Rosemary Rowland;
- f) Raymond (Ray) Sydney.

**5** Maureen (Mo) Caley-Verdonk is designated as chairperson of the advisory committee.

**6** The term of each member of the advisory committee begins on the day that the advisory committee is established under section 3 and ends on the last day of the sitting of the Legislative Assembly in which the Minister presents, in accordance with subsection 183(6) of the Act, the advisory committee's report to the Legislative Assembly.

**7** This Order expires on the day that the term of the members of the advisory committee ends under section 6.


Dated at Whitehorse, Yukon,  
May 29, 2018.

**5** Maureen (Mo) Caley-Verdonk est désignée à titre de présidente du comité consultatif.

**6** Le mandat de chaque membre du comité consultatif débute à la date de constitution dudit comité, en application de l'article 3, et se termine le dernier jour de la séance de l'Assemblée législative au cours de laquelle le ministre présente le rapport du comité consultatif à l'Assemblée législative, conformément au paragraphe 183(6) de la loi.

**7** Le présent décret cesse d'avoir effet le jour où se termine le mandat des membres du comité consultatif en vertu de l'article 6.

Fait à Whitehorse, au Yukon,  
le 29 mai 2018.



Minister of Health and Social Services/Ministre de la Santé et des Affaires sociales